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ALFREDY ROZDANE!!!

          10 grudnia, jak co roku, odbyło się bardzo ważne
święto dla naszej szkoły: Dzień Patrona czyli tzw.
"Alfredy". My, uczniowie, z przyjemnością
przychodzimy w ten dzień do gimnazjum, ponieważ
najlepsi z najlepszych zostają nagrodzeni za swój
talent i wysiłek. Wiemy, że zainteresowań i pasji nie
wystarczy mieć, ale trzeba jeszcze je rozwijać.
Przychodzimy więc bardzo ciekawi, by zobaczyć, czyj
talent został dostrzeżony przez nauczycieli, ale także
dopingować swoje koleżanki i kolegów, którzy
występują na scenie. Całą tę galę, na wzór szwedzkiej
uroczystości wręczania Nagrody Nobla wymyśliła pani
Beata Nowakowska, która co roku dba o każdy
szczegół tego wyjątkowego show. Warto dodać, że
zaprosiliśmy wielu wspaniałych gości. 

kabaret

NAGRODZENI:
Język Polski- Paulina Domżał kl2b 
Język Niemiecki- Krzysztof Sztucki kl2b
Matematyka- Paulina Domżał  kl2b
Biologia- Aleksandra Ratajczak kl2b
Geografia- Kacper Przybylak kl2b
Historia- Kacper Grześkowiak kl3a
Muzyka- Maja Szaniecka i Weronika Przewoźna  kl3a
Plastyka- Marta Goździewicz kl3a
Sport- Tomasz Kaczmarek kl3b
Język Angielski- Kacper Przybylak kl2b
Chemia- Krzysztof Sztucki kl2b
Savoir vivre- Joanna Bąk i Michał Tąta kl3a
Serce na dłoni- Weronika Grocholewska kl3a
Tu zaszła zmiana- Kacper Wasiak kl3a
Super Alfred - Kajetan Strzyżewski kl3b
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                     W POZNANIU INACZEJ
W dniu  Św. Marcina – 11 listopada – na ulicy
odbywa się festyn pod nazwą „Imieniny ulicy”. W
swojej obecnej formie istnieje od 1994 roku,
jednak tradycją nawiązuje do średniowiecz-nych
obchodów tego święta. W tym dniu ulicą odbywa
się pochód na czele ze świętym Marcinem, który
przed zamkiem z rąk prezydenta miasta odbiera
klucze i na jeden dzień przejmuje władzę w
mieście. 

Frącek

Narodowe Święto Niepodległości – 
święto państwowe obchodzone dla
upamiętnienia odzyskania przez
Polskę niepodległości w 1918, po
123 latach zaborów; święto zostało
ustanowione w 1937, od 1939 nie
było obchodzone, przywrócono je w
1989.  Jest dniem wolnym od
pracy. Wybór 11 listopada uzasadnić
można zbiegiem wydarzeń w Polsce
z końcem I  wojny światowej dzięki
zawarciu rozejmu w Compiègne,
pieczętującego ostateczną klęskę
Niemiec. Dzień wcześniej przybył do
Warszawy Józef Piłsudski. W tych
dwóch dniach, 10 i 11 listopada
1918, naród polski uświadomił sobie
w pełni odzyskanie niepodległości.

Bartek Frąckowiak

http://pl.wikipedia.org/wiki/11_listopada
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Halloween to chyba najbardziej kontrowersyjne
współczesne święto. Najhuczniej obchodzą je
Amerykanie, w ich kraju jest, zaraz po Bożym
Narodzeniu, drugim najpopularniejszym świętem
w roku.

Halloween zyskuje w Polsce coraz większą
popularność, zwłaszcza wśród młodego
pokolenia. Najbardziej charakterystycznym
zwyczajem Halloween'owym jest tzw.
,,Cukierek albo psikus" -  dzieci w
przebraniach odwiedzają domy w
sąsiedztwie, prosząc o cukierki. Jeśli nie
otrzymują słodkiej zapłaty, najczęściej
zostawiają pod drzwiami gospodarza bardziej
lub mniej nieszkodliwy psikus. Wokół
rzeczonego święta krąży jednak wiele
kontrowersji i uprzedzeń. Kościół i znaczna
część społeczeństwa uznaje je za święto
pogańskie, piętnując je, a ostatnimi czasy
organizując równolegle do nich tzw.
Korowody Świętych. Inna część społeczności
nie ma nic przeciwko Halloween, oczywiście,
jeśli dzieci nie posuwają się za daleko w
swoich psikusach. Jeszcze inni nie są ani za,
ani przeciw. Nie sposób jednak stwierdzić,
kto ma słuszność. (Einstein)   

 Wywiad z księdzem o na temat
Halloween

Michał: - Jaki stosunek ma kościół do halloween?

Ksiądz: - Pan Bóg jak się objawił człowiekowi na
początku stworzenia to pokazywał po kolei, aż do Jezusa
Chrystusa, kim jest i do czego dąży. Kim jest Pan Bóg i
jak się do Niego modlić. Wiemy, jak się modlić do Boga,
jak z Nim rozmawiać i jak powinniśmy Go kochać.
Natomiast halloween jest cofnięciem się w rozwoju, bo
na nowo zaczynamy wierzyć w duchy, potwory i w coś,
co w ogóle jest nam obce. Wygląda to tak, jakbyśmy
 cofnęli się do ery jaskiniowców. 

- A jak wytłumaczyć to dzieciom, że nie powinny
przebierać się za duchy itp.?

- Przede wszystkim za dzieci odpowiedzialni są rodzice,
jeśli oni mają pustkę w swoim życiu i nie mają nic do
zaproponowania, to muszą takie głupoty dzieciom
oferować, co jest w sumie grzeszne. Natomiast rodzice,
którzy oferują swoim pociechą coś pozytywnego i
dobrego, coś co jest radością życia, to wtedy nigdy
takiego dziecka nie pociągnie coś co jest straszne,
przerażające ani nigdy nie będzie sprawiało mu
przyjemności. Wszystko zależy tutaj od miłości rodziców,
jeśli rodzic pociąga dziecko do dobra i kształtuje go w
sposób dobry to myślę, że nigdy nie będzie fascynowało
dzieci nic, co jest potworem lub duchem.

- Jak księdza zdaniem powinno spędzać się ten dzień?

- My ten dzień spędzamy na fascynacji świętością, świętość to jest
wolność, radość życia to jest pogoda ducha, to jest wolne serce, i dlatego
jak mamy w kościele tysiące ludzi, którzy są świętymi i są uważani za
bohaterów, takich jak: Maksymilian Maria Kolbe jak Matka Teresa z Kalkuty.
Ci ludzie są bohaterami, to my proponujemy, żeby dzieci, ludzie i dorośli
naśladowali tych świętych i też stawali się bohaterami swojego życia.
Jeszcze nigdy nie wiedziałem, żeby ktoś wspominał, albo podziwiał kogoś,
kto się przebiera za potwory.
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Berlin

Jarmark świąteczny w Berlinie

                                                                                   
        JESTEŚMY ŚWIATOWCAMI!

12 grudnia odbyła się jednodniowa wycieczka
do Berlina. Celem tej wycieczki było
zwiedzenie najważniejszych punktów w
mieście oraz poznanie jego historii. Najpierw
zwiedziliśmy mur berliński, następnie
Reichstag, Muzeum Techniki i na sam koniec
pojechaliśmy na Jarmark Świąteczny. Według
mnie warto było jechać, ponieważ
zwiedziliśmy dużo ciekawych zabytków i
dowiedzieliśmy się mnóstwa ciekawych
rzeczy na temat Berlina. Zdecydowanie
jarmark był najlepszym punktem programu:
spróbowaliśmy tego i owego,
wypróbowaliśmy biegłość w mowie i piśmie
naszej znajomości niemieckiego oraz
przebywaliśmy w tłumie, co bardziej nam
odpowiada.
                                                

Święta,święta...

Wspaniałych świąt Bożego Narodzenia
spędzonych w ciepłej, rodzinnej atmosferze,
samych szczęśliwych dni w nadchodzącym
roku oraz szampańskiej zabawy sylwestrowej

                      życzy redakcja!

Anubis
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